
 

Protokół Nr XIX /2016 

z sesji Rady Gminy 

odbytej w dniu 14.03.2016 r. 

w Urzędzie Gminy w Lipuszu 

 

Ad. 1 
Obrady sesji rozpoczęto o godz. 1430 

Przewodniczący Rady Gminy Janusz Wawer dokonał otwarcia sesji. Powitał radnych oraz 

wszystkich uczestniczących w obradach / zał. nr 1, 2, 3, 4/. Na podstawie listy obecności 

Przewodniczący Rady stwierdził, że sesja jest prawomocna do prowadzenia obrad  

i podejmowania uchwał /na stan 15 – obecnych 14 radnych/.  

Do proponowanego porządku obrad nie wniesiono uwag, został on przyjęty jednogłośnie  

w następującym brzmieniu: 

 

1. Sprawy regulaminowe : 

    a/ otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 

    b/ zatwierdzenie porządku obrad, 

    c/ przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

2. Informacja Wójta za okres międzysesyjny. 

3. Interpelacje i wnioski radnych. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

  a/  zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lipusz na lata 2016-2021, 

  b/  dokonania zmiany budżetu gminy Lipusz na 2016 rok, 

  c/ przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania  

        bezdomności zwierząt na terenie Gminy Lipusz”, 

  d/  przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania      

       przestrzennego dla obszaru położonego w miejscowości Szklana Huta w gminie Lipusz, 

  e/  przystąpienia do sporządzenia  miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego  

        dla działek nr ewid. 1095 i 1096 położonych w obrębie geodezyjnym Lipusz w gminie  

        Lipusz 

   f/ wyrażenia opinii dotyczącej zmiany przebiegu granicy pomiędzy obrębami geodezyjnym 

       Lipuska Huta i Lipusz. 

  g/  przystąpienia do Partnerstwa dotyczącego współpracy jednostek samorządu  

      terytorialnego w celu realizacji projektu pn.” Przedszkole dobry start – rozwój edukacji 

      przedszkolnej w Gminie Lipusz i Parchowo” dofinansowanego  z Regionalnego  

       Programu Operacyjnego Województwa Pomorskiego na lata 2014-2020 w ramach 
       Działania 3.1 Edukacja przedszkolna, 

   h/ wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gdańsku i udzielenia  

       pełnomocnictwa radcy prawnemu. 



5. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i wnioski . 

6. Wolne wnioski. 

7. Zamknięcie obrad 

 Przewodniczący Rady poinformował, iż zapoznał się z treścią protokołu   z XVIII sesji Rady 

Gminy odbytej dnia 04.02.2016 r. Po czym zapytał radnych o ewentualne uwagi  

i zastrzeżenia, których nie wniesiono. W wyniku głosowania protokół został przyjęty 

jednogłośnie. 

Ad. 2 

Informację za okres międzysesyjny przedstawił Wójt Gminy  /zał. nr 5 do prot./. 

Ad.3 

Radna H.  Hapka  -  Dostawa towaru do Biedronki odbywa często się w czasie kiedy dzieci 

idą do szkoły, co stanowi zagrożenie. Czy nie można byłoby zwrócić uwagi właścicielowi, 

aby zmienić czas dostaw? 

Radny M. Wantoch Rekowski  -  czy drogą do Płocic mogą uczęszczać rolnicy ? 

 

Ad. 4a 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Lipusz na lata 2016-2021. 

Szczegółowego omówienia zmian uchwały dokonała Skarbnik Gminy. 

Wójt  -  zmiana w zakresie modernizacji dróg zawiązana jest z programami realizowanymi  

 z udziałem środków unijnych i dot. przebudowy  drogi gminnej tj.  ul Ks. Z. Jutrzenki-

Trzebiatowskiego. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu przedmiotowej uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie wcześniej odczytanego projektu 

uchwały.  

W wyniku głosowania uchwała została  podjęta jednogłośnie    /zał. nr 6 do prot./ 

 

Ad. 4b 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie dokonania zmiany budżetu gminy 

Lipusz na 2016 rok. 

Wyjaśnień do uchwały w sprawie  zmian budżetu gminy dokonał Wójt. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu przedmiotowej uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie wcześniej odczytanego projektu 

uchwały.  

W wyniku głosowania uchwała została  podjęta jednogłośnie    /zał. nr 7 do prot./ 

 

Ad. 4c 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia „ Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania  bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Lipusz”, 

Omówienia uchwały dokonał Wójt. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu przedmiotowej uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie wcześniej odczytanego projektu 

uchwały.  

W wyniku głosowania uchwała została  podjęta jednogłośnie    /zał. nr 8 do prot./ 

 



Ad .4 d 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego w 

miejscowości Szklana Huta w gminie Lipusz. 

Omówienia uchwały dokonał Wójt. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu przedmiotowej uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie wcześniej odczytanego projektu 

uchwały.  

W wyniku głosowania uchwała została  podjęta jednogłośnie    /zał. nr 9 do prot./ 

Ad. 4 e 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie  przystąpienia do sporządzenia  

miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego dla działek nr ewid. 1095 i 1096 

położonych w obrębie geodezyjnym Lipusz w gminie  Lipusz. 

Omówienia uchwały dokonał Wójt. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu przedmiotowej uchwały. 

W wyniku głosowania uchwała została  podjęta jednogłośnie    /zał. nr 10 do prot./ 

Ad. 4f 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej 

zmiany przebiegu granicy pomiędzy obrębami geodezyjnym  Lipuska Huta i Lipusz. 

Omówienia uchwały dokonał Wójt. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu przedmiotowej uchwały. 

W wyniku głosowania uchwała została  podjęta jednogłośnie    /zał. nr 11 do prot./ 

Ad.4 g 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie przystąpienia do Partnerstwa 

dotyczącego współpracy jednostek samorządu  terytorialnego w celu realizacji projektu pn.” 

Przedszkole dobry start – rozwój edukacji przedszkolnej w Gminie Lipusz i Parchowo” 

dofinansowanego  z Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Pomorskiego na 

lata 2014-2020 w ramach Działania 3.1 Edukacja przedszkolna, 

Omówienia uchwały dokonał Wójt. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu przedmiotowej uchwały. 

W wyniku głosowania uchwała została  podjęta jednogłośnie    /zał. nr 12 do prot./ 

Ad. 4h 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego 

Sądu Administracyjnego w Gdańsku i udzielenia pełnomocnictwa radcy prawnemu. 

Przewodniczący Rady odczytał rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Pomorskiego do uchwały  

nr XVIII/97/2016  w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej w Tuszkowach poprzez likwidację 

oddziału przedszkolnego w Szkole Podstawowej w Tuszkowach. / zał. nr 13 do prot./ 

Wójt – nie zgadzamy się z rozstrzygnięciem nadzorczym Wojewody Pomorskiego i dlatego chcemy 

złożyć odwołanie . 

Szczegółowego omówienia rozstrzygnięcia nadzorczego  dokonała Radca Prawny Pani Aneta 

Kostka. 

Radny R. Ebertowski  -  jak długo potrwa ta procedura i jakie są tego skutki ? 

Wójt -   Wojewoda ma 30 dni na rozpatrzenie odwołania. 



Pani A. Kostka  -   proces  rozpatrzenia  odwołania łącznie może trwać około  trzech 

miesięcy. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu przedmiotowej uchwały. 

W wyniku głosowania uchwała została  podjęta przy jednym głosie wstrzymującym  

 /zał. nr 14 do prot./ 

Ad. 5 

Wójt  - jeśli chodzi  o dostawę towaru do  Biedronki , nie mamy  na to wpływu. Możemy 

zgłoszenie to   przekazać właścicielowi w celu doprecyzowania godziny dostaw. 

Droga do  Płocic może być użytkowana przez rolników. 

Radny M. Wantoch Rekowski  -  interwencję Pana Wójta odebrałem , jakby Pan  miał do 

mnie pretensje o to , ze uszkodziłem drogę. 

Wójt  -  chodzi o to , aby w zgodzie użytkować drogę. 

Radny M. Wantoch Rekowski – drogę tą uszkadzam oponami, od tego jest właściciel, aby 

drogę utrzymać. 

Wójt  -   na stan drogi również wpływ mają warunki atmosferyczne.  Drogi należy użytkować 

w należyty sposób i  odpowiednim czasie. W dniu dzisiejszym droga ta właściwie powinna 

być zamknięta ze względu na jej obecny stan. 

 Ad. 6 

Przewodniczący Rady odczytał pismo Zarządu Głównego  Zrzeszenia Kaszubsko- 

Pomorskiego w Gdańsku w sprawie likwidacji szkoły w Tuszkowach / zał nr. 15 do prot./ 

Wójt -  odniósł się do pisma Zrzeszenia Kaszubsko- Pomorskiego wyjaśniając, iż nie chodzi 

tu o likwidację Szkoły lecz o przekształcenie. 

 

Wójt przedstawił sprawozdanie z Realizacji Programu Współpracy Gminy Lipusz 

 z Organizacjami Pozarządowymi za rok 2014-2015 , sprawozdanie z Programu Wsparcia 

Rodzin Wielodzietnych „ Karta Dużej Rodziny” za rok 2015  oraz informację o wysokości 

dotacji na zadania z zakresu sportu. / zał. nr 16,17,18,19/. 

 

Radna H. Hapka  -  wnioskuje , aby zobowiązać właścicieli działek do utrzymania porządku 

oraz ustawić kosz na śmieci przy remizie OSP. 

Wójt -   brak jest możliwości prawnych w celu zobowiązania właścicieli działek do 

utrzymania porządku natomiast ustawienie kosza przy remizie weźmiemy pod uwagę . 

 

Ad. 7 

W tym miejscu porządek obrad został wyczerpany. Przewodniczący Rady podziękował za 

udział, dyskusję i zamknął obrady o godz. 1550. 

 

 

    Protokołowała                                                             Przewodniczący Rady 

Elżbieta Nierzalewska     Janusz Wawer 


